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STÄKETS MOTORBÅTSSÄLLSKAP   

 

FÖRENINGSSTÄMMA (årsmöte) den 4 december 2024 
 

 
Plats:  Gamla Stäketskolan, Wilhelm Boys väg 21. 
 
Deltagare  23 st medlemmar, inklusive styrelse, närvarande. 

 
§1 Årsmötets Ordförande Åsa Söderbergh (ÅS) öppnade stämman kl. 19.30.  
     öppnande         
 
§2 Val av ordförande Styrelsens förslag till mötesordförande är Anders Karpesjö (AK), vilken valdes enhälligt. 
     och sekreterare     Till sekreterare valdes John Eriksson. 
     för stämman      
   
§3 Val av två justerings- Till justeringspersoner tillika rösträknare valdes Ulf Rockström(UR) och Richard 

Hagström. 
 
§4 Fastställande  Dagordningen godkändes. 
     av dagordning   
   
§5 Föreningsstämmans  AK föredrog utskicket. E-post enligt medlemsregistret BAS gick ut 2023-11-20. 
     behöriga utlysande Punkten godkändes. 
 
§6 Verksamhetsberättelse   ÅS sammanfattade muntligt verksamhetsberättelsen. Patrik Brynielsson berättade om 
     samt årsredovisning  driftens verksamhet, Stefan Anderson berättade lite om efterarbetet till olyckan.  
     för verksamhetsåret Verksamhetsberättelsen lades till handlingarna.        
     2022-11-01- 2023-10-31   Gunnar Rydwik (GR) föredrog årsredovisningen. Denna lades till handlingarna. 
 
§ 7 Revisorernas  UR läste upp revisionsberättelsen, då Björn Stålhuvud tappat rösten. Revisorn 
      berättelse  rekommenderar ansvarsfrihet. 
      och fastställande av  Stämman fastställde revisionsberättelsen. 

 Resultat- och Stämman fastställde resultat- och balansräkningarna. 
      Balansräkning  
     
§8 Ansvarsfrihet Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
§9 Motioner Motion har inkommit från Björn Stålhuvd ang. äldre medlemmar och arbetsplikt, 
     & Propositioner  hedersmedlemskap samt premiering av lång och trogen tjänst. Motionen avslogs enligt  
  styrelsen förslag med motiveringen att detta regleras i stadgarna. 
  Inga propositioner förelåg. 

 
§10 Fastställande av AS föredrog verksamhetsplanen.  PB föredrog driftbudgeten.   
       verksamhetsplan, GR och ÅS föredrog förslag till budget och förslag till nya medlemsavgifter. 
       medlemsavgifter och    Årets ökning är den sista i trappan av ökade arrendeavgifterna som kommunen 
       budget för  fastställt. 
       verksamhetsåret  Dessa framgår av budgetförslaget. 
       2024-11-01- 2025-10-31 Stämman fastslog enhälligt budgetförslag och nya avgifter. 
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STÄKETS MOTORBÅTSSÄLLSKAP   

 

§11 Val av styrelse- 
       ledamöter      
 
       11:1 Ordförande: Åsa Söderbergh (sittande) föreslås på 2 år (omval). Stämman beslutar detta. 
 
       11:2 Kassör: Gunnar Rydwik (sittande) föreslås på 1 år (omval). Stämman beslutar detta. 
 
       11:3 Hamnkapten: Nils Lööf (sittande) föreslås på 1 år (omval). Stämman beslutar detta. 
 
       11:4 Miljöombud: Stefan Andersson (sittande) föreslås på 1 år (omval). Stämman beslutar detta. 
 
       11:5 Driftschef: Patrik Brynielsson (sittande) föreslås på 2 år (omval). Stämman beslutar detta. 
 
       11:6 Driftschef: Anton Gustafsson (sittande) föreslås på 2 år (omval). Stämman beslutar detta. 
 

John Eriksson (sekreterare) ett år kvar. 
 

§12 Val av revisor jämte  
        suppleant för ett år    

 
        12:1 Revisor: Jessica Enqvist (omval) föreslås. Stämman beslutar detta. 

 
        12:2 Revisorsuppleant:  Björn Stålhuvud (sittande, omval) föreslås. Stämman beslutar detta. 

 
§13 Val av valberedning för ett år  

 
     13:1 En sammankallande: Johan Hård (omval) föreslås. Stämman beslutar detta. 
 

13:2 Två ledamöter: Marcel Braeken (omval) förelsås. En vakant. Stämman beslutar detta.  
 
§14 Miljöfrågor SA föredrog klubbens miljöarbete med en powerpointpresentation samt hänvisade till 

gällande miljöföreskrifter som finns på klubbens hemsida. 
 

§15 Rapporter  AS berättade om kortfattat om detaljplanen för området, Stäketfläcken som kommunen 
nu fastställt. Vi är inte längre direkt berörda. 

 
§16 Diskussionspunkt  Hälsning från Robert Marklund som tackar för all hjälp med båten efter sitt fall. Han 

rekommenderar alla att se över sin olycksfallsförsäkring! Vidare diskuterades 
kommunens nya lekpark i närområdet och dess påverkan på nedskäpning i och omkring 
vattnet. Även biltrafiken genom parken och in på kommunens yta diskuterades. 

 Johan Hård vill slå ett slag för utbildning i klubben och efterfrågar motivation för att 
fullfölja kurser man anmält sig till. Nya idéer hur genomföra kurser?  Bästa tiden? 

 Susanna Nerf efterlyser ett månatligt informationsbrev. Bryggor diskuterades kort. 
  

§17 Stämmans avslutande 
 

 ÅS fick tillbaka klubban av AK och avslutade stämman kl. 21.30. 
 

 
 

 
             Vid protokollet: 

 
 
 
 

            (John Eriksson) 
   Sekreterare 
 
 
 
 

                   (Ulf Rockström)                       (Åsa Söderbergh)  (Richard Hagström)  
 Justeras           Ordförande         Justeras 
 


